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Z á p i s n i c a 

 

z 12. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 9. júna 2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 12. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Vyhodnotenia plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
4) Vypočutie prítomných občanov obce 
5) Správa o hospodárení ZŠ a MŠ (2016) 
6) Návrh zápisu do obecnej kroniky za rok 2016 
7) Prevod majetku obce 
8) Komisie obecného zastupiteľstva  
9) Rozpočet – a) plnenie rozpočtu obce 

             b) rozpočtové opatrenia  
10) Záverečný účet obce -  a) stanovisko HK k záverečnému účtu obce za rok 2016 

                                             b) návrh záverečného účtu obce 
                                                 c) použitie rezervného fondu 

11) Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2017  
12) Informácie starostu obce – a) projekty obce 

                                      b) oznámenie funkcií, zamestnaní… 
                                      c) súdne pojednávanie  
                                      d) prerokovanie upozornenia prokurátora  

13) Interpelácie poslancov 
14) Záver 

 

K bodu 1/ 
Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá bola 

zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  

Následne starosta navrhol o doplnenie resp. pozmenenie navrhovaného programu a to 

doplnením bodu 10 c) a 12 d). O tomto zmenenom návrhu programu zasadnutia dal starosta 

hlasovať. 
   /Uznesenie č. 1/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ 
Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Jaroslav Hrebík 
  Vasil Labovský 

  Ing. Marián Jarembinský 
  

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Na predchádzajúcom 11. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 

10.3.2017  boli prijaté uznesenia č. 1/1/2017 – 30/1/2017, ktoré boli starostom podpísané 

a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené, alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom 

a nesplnenom uznesení OZ. 
Výnimkou je uznesenie č. 17/1/2017 – kde OZ poveruje starostu obce prejednať navrhovanú 

cenu ekonomickej rady.  
Oznamujem Vám, že túto cenu som bol prejednávať, bolo mi oznámené, že zasadnutie 

ekonomickej rady sa uskutoční v máji. Odpoveď dodnes nedošla, pravdepodobne sa 

zasadnutie ekonomickej rady ešte nekonalo.  
   /Uznesenie č. 3/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
   

K bodu 4/ O vypočutie požiadal Richard Želonka ml., ktorý ako vedúci TJ Družstevník 

Veľký Lipník prišiel požiadať prítomných poslancov o vyjadrenie názoru, či sú ochotní 

schváliť dofinancovanie ich klubu v prípade, ak by postúpili do vyššej V. ligy. Po krátkej 

debate a vyjadrených názoroch sa poslanci rozhodli schváliť dofinancovanie klubu TJ 

Družstevník Veľký Lipník. 

    /Uznesenie č. 20/2/2017; Uznesenie č. 21/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
  

K bodu 5/  Materiál ste obdŕžali v emaily, taktiež bola vyvesená správa o hospodárení         

ZŠ s MŠ, aj na našej webovej stránke v časti, úradná tabuľa – Správy ZŠ a MŠ. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 4/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

K bodu 6/ Podľa § 4 ods. 3 písm. s) zákona o obecnom zriadení, obec vedie kroniku 

v štátnom jazyku. Vedenie kroniky pozostáva z vykonávania ročných záznamov. Pred 

zápisom do kroniky by záznam malo schváliť obecné zastupiteľstvo. Návrh zápisu do obecnej 

kroniky za rok 2016 je zverejnený na internetovej stránke  v časti úradná tabuľa – na 

pripomienkovanie. Návrh je vyvesený aj našej úradnej tabuli obce, možnosť nahliadnutia do 

kroniky bude možný  u kronikárky pani Kaminskej. Návrh bol vyvesený dňa 8.6.2017 a  na 

pripomienkovanie bude k nahliadnutiu do 29.11.2017. Podotýkam, že informáciu o zverejnení 

dávam na vedomie a následné začína plynúť lehota na pripomienkovanie s tým, že zápis by 

bol schvaľovaný na decembrovom zasadnutí. 

                                                                                                                /Uznesenie č. 5/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

K bodu 7/Dňa 26. 5. 2017 bola na obecný úrad doručená žiadosť o vysporiadanie pozemkov. 

Časť týchto pozemkov sú zastavané plochy a nádvoria, ktorých vlastníkom je obec Veľký 

Lipník. Tento pozemok je situovaný pred domom pána Ivana Gluchmana o výmere 30 m², 

ďalší pozemok sa nachádza vzadu za domom o rozmeroch 176 m², tento pozemok je medzi 

pozemkami slovenského vodohospodárskeho podniku a dvorom Ivana Gluchmana.  

                                                                                                              /Uznesenie č. 6/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci                                                                                            

K bodu 8/ Poprosím jednotlivých predsedov komisií, aby informovali ostatných poslancov 

a prítomných členov ohľadom ich činnosti. Tento bod dávam preto, aby sa jednotlivý poslanci  

dozvedeli o práci druhej komisie.  
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Podotýkam, že mojou snahou je riešiť veci najskôr samostatne, a ak nie, tak sa snažím byť 

prítomný pri každom zasadaní komisie. Taktiež by som chcel pripomenúť, ak poznáte ľudí, 

ktorý majú záujem byť nápomocný obecnému zastupiteľstvu, tak sa môžu vytvoriť aj ďalšie 

komisie. 

Skôr než začnú jednotlivé komisie, podotýkam, že žiadosť pani Márie Labantovej z č. 250, 

ktorú sme riešili už na niektorom z predchádzajúcich zasadnutí, som bol s pánom Repeľom, 

ktorý sa danou problematikou zaoberá, pozrieť aktuálnu situáciu. Následne sme zvážili ďalší 

postup úpravy a doplnenie zelene za FTVE v časti obce Šoltysa, nakoľko mnoho stromov 

vyschlo a neplnia svoju funkciu. Ďalej sa prehĺbi kanál po dohode s majiteľom pozemku 

a uvidíme či tieto opatrenia budú postačujúce, dodal starosta a odovzdal slovo predsedom 

komisií. 
                                                                                                                /Uznesenie č. 7/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci  
 

K bodu 9/ 
a) Materiál čerpania príjmov a výdavkov Vám bol zaslaný spolu s pozvánkou. Následne 

starosta poprosil Hlavného kontrolóra, aby predniesol správu o plnení rozpočtu obce. 
 

                                                                                                               /Uznesenie č. 12/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

b) Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou, kde sa nachádzajú jednotlivé rozpočtové 

opatrenia, ktoré teraz budú prerokovávané. 
                                                                                                          /Uznesenie č. 13/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ 

a) Hlavný kontrolór predniesol svoje stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2016.  

                                                                            /Uznesenie č. 8/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

b) Materiál k záverečnému účtu obce ste obdŕžali spolu s pozvánkou na obecné 

zastupiteľstvo. Od 25.5.2017 je vyvesený na našej webovej stránke obce v časti úradná tabuľa 

– hospodárenie. 
                                                                       /Uznesenie č. 9/2/2017/  /Uznesenie č. 10/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Vzhľadom k tomu, že sme minulý rok dokázali ušetriť a vytvoriť rezervný fond môžeme 

financie v rezervnom fonde použiť na realizáciu určitých projektov. 
Väčšina projektov je v štádiu vyhodnocovania a v prípade úspešnosti budeme potrebovať 

finančné prostriedky na dofinancovanie týchto projektov v rámci kapitálových výdavkov. 

 

a) Kamerový systém ............... 16 000.- € 

b) Rekonštrukcia OZS ............. 13 000.- € 

c) Rekonštrukcia HZ ............... 15 000.- € 

d) Rekonštrukcia MK .............. 40 000.- € 

Spolu ................................... 84 000.- € 

                                                                                                               /Uznesenie č. 11/2/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 11/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra je potrebné schvaľovať 2x do roka. 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce ste obdŕžali v materiáloch, taktiež je 

vyvesený na našej webovej stránke obce v časti úradná tabuľa – oznámenie. 

Pripomínam Vám, že ak máte nejaké pripomienky alebo chcete poveriť Hlavného kontrolóra, 

aj inými kontrolami je to možné vykonať kedykoľvek počas tohto alebo budúcich 

zastupiteľstiev. 

                                                                                                /Uznesenie č. 14/2/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 12/   
a) Podané projekty obce sú na ministerstve financií: 
   

- výstavba amfiteátra a úprava cesty pri amfiteátri 
 Prostredníctvom Rady vlády, ministerstva vnútra bol vyhlásený bezpečnostný projekt na 

kamerový systém v obciach. Naša obec sa zapojila do tohto projektu, pričom na tomto 

projekte je spolufinancovanie obce vo výške 16 500.- €. Celkovo žiadame na tento projekt 

82 500.- €, kedy sa tento projekt bude vyhodnocovať momentálne nevieme. 
 

- rekonštrukcia zdravotného strediska 
 Projekt sme opätovne podali na environmentálny fond  dňa 15.3.2017, následné nám 

oznámili, že niektoré časti v rozpočte sú neoprávnené  a požiadali nás o doloženie potvrdenia 

z okresného úradu odboru životného prostredia. Všetky potrebné doklady sme doložili dňa 

4.5.2017 a znovu sme požiadali o dotáciu. 
Požadujeme dotáciu v celkovej výške cca 158 000.- € a  naša spoluúčasť po úprave 

neoprávnených výdavkov cca 13 000.- €. Vyhodnocovanie projektu nám taktiež nie je známe. 
 

- rekonštrukcia hasičskej zbrojnice  

 V marci prostredníctvom ministerstva vnútra bola vyhlásená výzva na rekonštrukciu 

hasičskej zbrojnice. V materiáloch bolo uvedená minimálna čiastka každej podporenej 

žiadosti  30 000.- €. Nakoľko je naša zbrojnica v katastrofálnom stave, bude si vyžadovať aj 

rekonštrukciu vnútra vrátane nového stropu a všetkých úprav. Kompletnú  rekonštrukciu  sme 

vyčíslili na sumu cca 85 000.- € a tak sme pri podávaní žiadosti požadovali o vyššiu sumu, za 

podmienok, že obec bude spolufinancovať tento projekt vo výške  cca 15 000.- €. Kedy sa 

budú projekty vyhodnocovať a či budeme úspešný momentálne nevieme. 
 

- rekonštrukcia miestnych komunikácií 

 Dňa 11.2. 2016 sme v rámci programu rozvoja vidieka podali 2 projekty. Jeden bol na 

výzvu z Programu rozvoja vidieka v rámci podopatrení 7.4. - projekt na multifunkčné ihrisko. 

Po 10 mesiacoch mali byť tieto projekty vyhodnotené, tento projekt  bol zamietnutý  a tak bol 

projekt multifunkčného ihriska vrátený.  
 V rámci podopatrenia 7.2. sme podali projekt rekonštrukcia miestnych komunikácií –  

požadovali sme maximum 100 000.- €  a dofinancovanie tohto projektu v sume cca     

15 000.- €. Dňa 2.5.2017 bola naša žiadosť zaregistrovaná. Kedy bude vyhodnotenie Vám 

neviem povedať. Tento projekt zahŕňa úpravu ciest, chodníkov a parkovísk na ceste od ZŠ 

a MŠ po Futbalové ihrisko. 
 Momentálne riešime zapojenie sa do projektu rekonštrukcie mosta pri futbalovom 

ihrisku, do žiadosti o vybudovanie ČOV a kanalizácie, avšak, natrafili sme na problém s 

vysporiadaním pozemkov. Momentálne pracujem na majetkovom vysporiadaní pozemkov 

s pozemkovým fondom. 
                                                                                                               /Uznesenie č. 15/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 



5 

 

b) Dňa 21.3.2017 som podal na obecný úrad „ Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti 

a majetkových pomerov za rok 2016.“ 
                                                                                                               /Uznesenie č. 16/2/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Starosta informoval poslancov obecného zastupiteľstva ohľadom súdneho pojednávania. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 17/2/2017/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

d) Okresná prokuratúra v Starej Ľubovni nás požiadala o súčinnosť pri kontrole nášho VZN 

o miestnych daniach. Dňa 7.6.2017 nám došlo vyrozumenie od prokurátora, kde nás 

upozorňuje na odstránenie terminologických nesúladov v jednotlivých článkoch nášho VZN. 

Vzhľadom k tomu, že do dnešného dňa by sme nesplnili zákonom predpísanú lehotu na 

vyvesenie nového VZN, čo je 15 dní pred schválením, bude potrebné zvolať mimoriadne 

zastupiteľstvo na ktorom sa dané VZN budeme schvaľovať.  
 

                                                                      /Uznesenie č. 18/2/2017/ /Uznesenie č. 19/2/2017/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/  Možnosť interpelácie nevyužil nikto z prítomných. 
                      

K bodu 14/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 12. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku,  9. 6. 2017 

 

 

 

Zapísala:                        Helena Gvozdiaková       ............................................ 
 

 

 

 

 

 Ing. Peter Labant 
     starosta obce 


